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Abstract (en)
The method involves automatically reading the serial number of at least one bank note (4) fed into the machine, automatically comparing the number
with serial numbers stored in a search register (62) for sought bank notes and generating a comparison signal depending on the comparison that
indicates whether the read number coincides with one of the numbers stored in the search register. An alarm (54) can be triggered depending on the
result. Independent claims are also included for the following: an arrangement for implementing the method.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren für den Betrieb eines Banknotenautomaten (10) wird von wenigstens einer in den Banknotenautomaten (10) eingegebenen
Banknote (4) automatisch die Seriennummer gelesen, die gelesene Seriennummer mit einer oder mehreren in einem Such-register (62)
gespeicherten Seriennummern von gesuchten Banknoten verglichen und in Abhängigkeit dieses Vergleichs ein Vergleichssignal erzeugt, welches
angibt, ob die gelesene Seriennummer mit wenigstens einer Seriennummern übereinstimmt, die im Suchregister (62) gespeichert ist. Dadurch wird
die Sicherheit im Zusammenhang mit Banknotenautomaten verbessert. <IMAGE>
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